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Tárgy: kátyúzás 

 

Tisztelt Képviselő-testület! 

 

Az idei évi költségvetés összeállításánál az előző évek gyakorlata alapján betervezésre került 

bruttó 5 millió forint útfelújításra, mely sor terhére egyrészt a város utcáiban található kátyúk 

javítását javasolnánk megrendelni.  

 

Kátyúzásra az alábbi műszaki tartalommal kértünk be ajánlatokat: 

•  kátyúk széleinek gépi élvágása, bontása  

• bontott anyag elszállítása saját lerakóba 

• kátyúk tisztítása 

• bitumen emulziós kellősítés 

• kátyúzás AC-11 jelű meleg aszfaltkeverékkel átlag 5 cm vastagságban 

• gépi hengerelés 

• 2 év garancia vállalás 

 

A mai napig öt darab ajánlatot kaptunk: 

CÉG NETTÓ M2 ÁR MEGJEGYZÉS 

2020 Aszfalt Bitumen Kft.  6.975,- Ft. 
6 év garanciát vállal 

tavaly alapították 

Hoffer Bau Kft. 8.500,- Ft. idén márciusban alapították 

Két Ász Mobile Kft.  8.300,- Ft. 
3 év garanciát vállal 

4 végrehajtást rendeltek el 

Nagy Útépítő Kft.  11.695,- Ft. 
megrendeléstől számított 30 napon belül 

tudja vállalni 

Varga Út Útépítő Kft.  9.500,- Ft. 
5 év garanciát vállal 

még e hónapban kezdene 

 

A kátyúzandó területekre ez idáig az alábbi javaslat érkezett: „Ady Endre utca első fele, Arany 

János utca lenti része, Béke utca főleg az utca vége az üzemeknél, Hunyadi utcán pár 

szakasz, Kozma Ferenc utca első fele nagyon rossz állapotú, Köztársaság úton pár 

szakaszon, Perczel Mór utca főleg a Széchenyi utcától a vasútállomás felé eső szakaszon 

annak is inkább a vasútállomás és temető közötti szakaszon, Petőfi Sándor utca bizonyos 

részei, Sport utcán pár db kátyú, Szent János téren pár db helyen, Táncsics Mihály utcán pár 

db kátyú.” 

 

A Béke utca üzemek előtti részénél minden évben meghallgatjuk az éppen aktuális 

kivitelezőtől, hogy szőnyegezni kellene, mert annyi a kátyú és a folt, hogy foltot tesznek a 

foltra, ami nem tud tartós lenni.  

 

A korábbi évek tapasztalatai alapján a kivitelezővel mindig vitatkozni kell a 

négyzetmétereken. Vagy többet kívánnak elszámolni, mint amennyit elvégeztek vagy a 



megbeszélt kátyúkat nagyobbra vágják ki, mint amekkorára szükség lett volna, illetve 

többször hallottuk már azt is, hogy a kátyú olyan mély volt, hogy a kért 5 cm vastagság 

helyett jóval többet tettek bele. A kivitelezők mellett egész nap nem tudunk ott állni, de a 

munkavégzésüket napjában többször is szoktuk ellenőrizni.   

A kátyúk egy közös bejárás során kerülnek majd bejelölésre és a nagyságuk az alapján kerül 

majd kiszámításra.  

 

Kérem, szíveskedjenek megjelölni, hogy mely céggel kívánnak idén kátyúztatni és mekkora 

összeget kívánnak rá fordítani. (Az idei évi teljes keret ártól függően ~300 - ~500 m2-nyi 

kátyúzásra elég. Tavaly ~570 m2 készült el.) 

 

Kisbér, 2021. június 17. 

 

 

 Sinkovicz Zoltán s.k. Pápai Mónika s.k. 

 polgármester referens 

 

 

Határozati javaslat: 

Kisbér Város Önkormányzat Képviselő-testülete  

 

Kisbér város közigazgatási területén található utak kátyúzásával a ……………… Kft-t bízza 

meg az ajánlatában szereplő ………….,- Ft. + áfa / m2 díjon.  

a kátyúzásra bruttó …………………. ,- Ft. összeget szán.  

 

utasítja a Kisbéri Közös Önkormányzati Hivatalt a vállalkozói szerződés előkészítésére és 

felhatalmazza a város polgármesterét annak aláírására.  

 

Határidő: azonnal 

Felelős:  Sinkovicz Zoltán polgármester 

 

 

 

 

 


